
 

 

Mondelinge vragen: Maatvervoer Presikhaaf Bedrijven  

 

24 april 2015 

  

Het maatvervoer van Presikhaaf Bedrijven stopt per 1 juli 2015. Tijdens de informatiebijeenkomst op 

16 april j.l. meldde de directeur dat Presikhaaf Bedrijven geen keuze heeft, maar dat de regeling 

wettelijk op 1 januari 2015 is afgeschaft. Hij was blij met de uitloop tot 1 juli 2015.  

De alternatieven openbaar vervoer en regiotaxi worden momenteel met de medewerkers 

besproken. Voor gebruik van de regiotaxi geldt echter het hoge tarief omdat het woon-werk verkeer 

betreft. Deze kosten moeten de medewerkers betalen en kunnen oplopen tot rond €300,- per 

maand. 

Daarom heeft de PvdA de volgende vragen: 

1. Is het College het met de PvdA eens dat dit niet een afschaffing van een wettelijke regeling 

betreft maar een bezuinigingsmaatregel van Presikhaaf Bedrijven? 

2. Is het College er van op de hoogte dat Presikhaaf Bedrijven voor de hoge kosten voor vervoer 

voor de regiotaxi een beroep wil doen op een vergoeding van de gemeente en is het College 

bereidt die vergoeding te betalen? 

3. Is het College het met de PvdA eens dat voor medewerkers die om medische redenen niet met 

openbaar vervoer of regiotaxi kunnen reizen maatvervoer beschikbaar moet blijven, om te 

voorkomen dat deze medewerkers per 1 juli a.s. niet meer in staat zijn om naar hun werk te 

gaan? 

 

Namens de fractie PvdA, 

Ria de Vries 

 


